

بيان المعلومات الأساسية

التاجر	اسم الحساب/الشريحة
حساب جاري	نوع الحساب
500 دينار كويتي	الحد الأدنى لفتح الحساب
لا توجد رسوم سنوية للحساب	الرسوم السنوية للحساب
لا توجد رسوم متعلقة بالحساب	أي رسوم أخرى متعلقة بالحساب
• مدير علاقات • بطاقة سحب آلي • بطاقة مسبقة الدفع مجاناً • ارسال روابط يومية من خلال Al Tajer Pay Solution • كشف حساب مجاني مرة شهرياً • شروط وأحكام الحساب اضغط هنا	مزايا الحساب
• اقتناء جهاز واحد من أجهزة نقاط البيع /Tajer Pay أو الاحتفاظ بمتوسط رصيد قدره 5,000 دينار كويتي	المؤهلات

المخاطر والإجراءات المترتبة على الحساب\الشريحة

في حال لم يحافظ العميل على المؤهلات المطلوبة لشريحة التاجر، يتم خصم رسوم شهرية قدرها 25 دينار كويتي.

إجراءات تعديل الشروط والأحكام

- للبنك الحق في تعديل الشروط والأحكام المنظمة للحساب في أي وقت، وسيقوم البنك بإخطار العملاء عن التعديل في فروعه أو بآية طريقة أخرى يراها مناسبة قبل 30 يوم من بدء التطبيق و يعتبر ذلك إلزاماً لحامل البطاقة / العميل فور قضاء المدة (30 يوم).
- يُرسل البنك إعلانات تسويقية لعملائه بشأن العروض والحملات. ويمكن للعملاء الغير راغبين باستلام هذه الاعلانات، التواصل مع مركز الخدمة على رقم 1899899 لطلب إيقاف استلامها.

DISCLOSURE OF BASIC INFORMATION

Account/Segment name	Al Tajer
Account type	Current account
Minimum account opening balance	KD500
Account annual fees	No annual fees applicable on the account
Other account related fees	No related fees applicable on the account
Account benefits	- Relationship manager - Debit card - Free prepaid card - Send payment links via Al Tajer Pay Solution - One free account statement per month Account Terms and Conditions Click here
Eligibility	Obtain 1 POS/Tajer Pay or maintain a monthly average balance of KD5,000

Procedures and Consequences related to the account/segment

If the customer fails to meet the mentioned eligibility criteria, an applicable fee of KD 25 will be charged monthly.

Procedures for amending the Terms and Conditions

- The Bank has the right to amend the terms and conditions governing on the account at any time. The Bank will notify customers of the amendment at its branches or through any other appropriate means, 30 days prior to implementation. Such amendment shall be considered binding on the cardholder/customer immediately upon the lapse of the 30-day period.
- The Bank sends marketing advertisements regarding offers and campaigns. Customers who no longer wish to receive these advertisements can contact the call center at 1899899 to opt out of the service.